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Bedankt om even de moeite te nemen om onze 2de folder te lezen. Als nieuwe lokale
politieke beweging werken we gestaag verder aan de groei van onze beweging. Deze
folder toont dat we u zoveel mogelijk willen informeren over allerlei zaken die in onze
gemeente bezig zijn. We proberen ook plaatselijke verenigingen een stem te geven, lees
op onze site (pitranst.be) een interview met de landelijke raad. We zijn er sterk van
overtuigd dat het plaatselijk verenigingsleven de lijm is in het sociaal leven van onze
gemeente, onze verenigingen verdienen al onze steun.
Wil je meer weten over PIT dan kan je jezelf inschrijven op onze nieuwsbrief via onze
website. Als je actief wil meewerken, kun je via dezelfde website ook lid worden van PIT.
Actief meewerken aan de verdere uitbouw van onze beweging is meewerken aan de
toekomst van de gemeente. Op die manier heb je de mogelijkheid om uw ideeën kenbaar
te maken en door samenwerking te streven naar een positief beleid.
We hopen u snel te leren kennen.

Dirk Verbruggen - voorzitter PIT
 

www.pitranst.be
 V.U.Postadres : Salielaan 6       2520 Ranst - Broechem 

e-mail : contact@pitranst.be
 

Schepencollege van NVA-Groen
realiseert amper de helft van
haar voornemens!
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In een gemeente worden de plannen van een bestuur vastgelegd in een
meerjarenplanning. Jaarlijks heeft men de mogelijkheid zijn plannen bij
te sturen. Elk jaar wordt de jaarrekening neergelegd waarin je kan zien
wat het bestuur van zijn plannen realiseert. Na vier jaar bestuur konden
we op de gemeenteraad van mei zwart op wit vaststellen dat de
realisatiegraad 54% bedraagt. 

Prioriteit voor investeringen aan wegen en fietspaden.  
Investeringen in het patrimonium van de gemeente ipv een uitverkoop van
gebouwen zoals bv in het centrum van Oelegem aan het Torenplein, de Dorpstraat in
Emblem,... Ideale locaties voor kinderopvang waar vandaag een hoge nood aan is!
Dringend een halt aan buitensporige juridische kosten. Voor het eerst in de Ranstse
geschiedenis probeert het bestuur zijn gelijk te halen in de rechtbank tegen burgers
die het niet eens zijn met foute beslissingen. Tot tweemaal toe floot de Raad van
State de gemeente terug en moet ze opdraaien voor de juridische kosten. Telkens
een rekening van tienduizenden euro's voor alle inwoners! 
Studiekosten kunnen relevant zijn voor doordachte beslissingen. In een legislatuur
van 6 jaar mag na 4 jaar het studiewerk stoppen en vragen we realisaties van het
bestudeerde... Wat met de studie van 200.000 euro over het patrimonium? Wat met
de studie van 100.000 euro over burgerparticipatie? Veel geld dat verloren ging dat
beter was gebruikt om te investeren in ons patrimonium en in uw betrokkenheid. 

PIT pleitte op de gemeenteraad voor :
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Een landelijke gemeente kan alleen gedijen door hand in hand samen te
werken met de landbouwers. Het beeld van onze gemeente wordt mee
bepaald door de mooie bewerkte akkers en  talrijke fruitboomgaarden
die we rijk zijn. Een schilderij waarvan we de meesters moeten
respecteren. Met PIT hadden we een interview met Hans de Meuter,
voorzitter van de landelijke raad. Enkele opmerkelijke uitspraken : 

'Ook het ondoordacht knippen van straten. Plaatsen van obstakels op openbare wegen zonder rekening
te houden met landbouwvoertuigen en overleg met de sector. Met al deze maatregelen kunnen we niet
anders dan extra kilometers rijden die meer last bezorgen aan bewoners. Terwijl we net het
tegenovergestelde wensen.'

'De onkunde die we regelmatig vaststellen op gebied van planten van bomen en zaaien van bloemen.
Men doet de burger geloven dat ze de natuur willen ondersteunen terwijl dit in de praktijk net omgekeerd
is. De wijze van uitvoering is niet conform goede agrarische praktijk die de boeren wel dienen te volgen.
Wij kennen deze materie maar we worden niet gehoord. Dat is spijtig voor de extra kosten die zoals onder
andere al het herinplanten van de stuk gegane jonge bomen met zich meebrengen.'

Het volledige interview kan u lezen op pitranst.be.

Goed om weten!?Goed om weten!?
DE FUSIE : In onze vorige editie kloegen we  de aankondiging van een fusie met de stad aan... en
toen werd het windstil. Burgemeester De Ryck was nochtans duidelijk op ATV en in de kranten. In
maart zou de samenwerking bezegeld worden op de gemeenteraad... en toen werd het windstil.
Samenwerkingen moeten voor PIT boven de partijgrenzen gaan... er zijn goede banden met
zandhoven zoals bijvoorbeeld in de politiezone. Dat een triumviraat van NVA burgemeesters hun
machtsuitbreiding voorop stellen is voor ons slecht bestuur.

MEER STEUN VOOR VERENIGINGEN: Op vorige gemeenteraad merkten we dat de kosten voor
de aflevering van administratieve documenten verdubbeld zijn. Ook kosten voor opritten en
andere kleine werken werden verdubbeld. Een indexering was de uitleg. Wij vroegen ook een
indexering van de toelagen aan o.a. verenigingen... Niemand van de meerderheidsleden wilde
dit steunen.  

Hans
 de Meuter

KLIMAATBEWUST BESTUREN IS VOOR PIT NIET ENKEL REGELTJES VOOR DE BURGER,  WE
VERWACHTEN VAN EEN BESTUUR DAT ZE EEN TOONBEELD ZIJN IN HAAR BESLISSINGEN
Zonder onze tussenkomst werd er voor meer dan 100.000 euro geïnvesteerd in een oude
gasketel van een school. Ontharden wordt bij alle inwoners gestimuleerd, maar voor de
wachtparking  aan het industrieterrein Ter Straten geldt dit niet. Volgens schepen Dillen zijn er
geen andere verhardingen mogelijk dan een asfaltvlakte van meer dan 1000m2. Leg dat maar
eens uit aan alle mensen die een boete kregen voor een onvergunde verharding of aan bedrijven
die wel moeten investeren in waterdoorlatende verhardingen.
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150 WONINGEN OP 8 HECTARE ONGEREPTE LANDBOUWGROND. Ook hier  legt het bestuur haar eigen
woonbehoeftestudie naast zich neer.  Het resultaat was nochtans zeer simpel. Er is geen behoefte om
woonuitbreidingsgebied aan te snijden... maar dat geldt niet voor de leden van het schepencollege. Meer
nog, burgemeester De Ryck bekende zonder verpinken dat hij op onze kosten de onteigeningsprocedure zal
opstarten voor dit gebied. 

PIT IS UW PARTNER IN HET BEHOUD VAN OPEN RUIMTE. Het behalen van het sociaal objectief is voor ons
geen argument om andere regels te hanteren dan degene die men oplegt aan de inwoners. Een
concentratie van alle sociale woningen op één gebied is naar onze mening een totaal verkeerde invulling. 
 Zeker wanneer er nog voldoende eigen patrimonium is dat hiervoor gebruikt kan worden. 

PIT HOUDT DE VINGER AAN DE POLS BIJ EEN SOCIAAL BELEID MET BOCHTEN. Schepen Baeten van
sociale zaken werd eerder geïnterpelleerd over haar project in de Marreweg in deelgemeente Ranst. Pas
toen we haar confronteerde met een verslag waar zij mee als initiatiefnemer vermeld staat begon ze zich de
vergadering te herinneren.  PIT volgt het verder op!

VOOR PIT IS COMMUNICATIE MET BETROKKEN BURGERS ERNST. Het Schepencollege wenst pas te
overleggen als de plannen klaar zijn. Wij noemen dit geen burgerparticipatie, maar een akteneming.  

Schildesteenweg - 10A
Schildesteenweg - 5A 
Schuurblok - 31W... in watergevoelig gebied 
Kanaalzone - 34A 
Schildesteenweg/Oudstrijdersstaat - 12A 
Rundvoortstr./Knodbaan/Muizenheuvelstr. - 29W 
Hoornveldstraat - 3W

De Voortstraat - 2A
De Winkelhaak - 12A/7W
Liersesteenweg - 26A

Stekelbessenlaan - 25W 
Schellekenshof - 15W
Streep/Pater Domstraat - 41A
Kapelstraat/Pater Domstraat - 18W & 27A
Van den Nestlaan - supermarkt;)?
Lostraat/Kapelstraat - 7A & 18W
Gemeenteplein - 11A

Knodbaan - 3W
Zevenbergenlaan - 8W & 21A
Vaartstraat/Laarstraat - 43W & 63A
Oude Vaartstraat - 18W
Gasthuisstraat - 3A

Balans van 218 woningen (W) en 
274 appartementen (A) 
OELEGEM

EMBLEM

BROECHEM

RANST

De cijfers die we hier geven zijn een greep uit dossiers waar het
Schepencollege haar principieel akkoord gaf aan potentiële kopers of
ontwikkelaars.  Op basis van dit akkoord worden prijsafspraken
gemaakt en bouwdossiers ingediend. Hierdoor ontstaat commotie
onder bewust niet-geïnformeerde burgers.
Soms vergunt het bestuur. Dan moet de omwonenden dit maar te
weten komen via het gele formulier aan het perceel.
Soms vergunt men niet. Dan krijgt de volledige buurt een
bewonersbrief met een motivering waarom men tegen het project is
en rekening heeft gehouden met uw bezwaren. Dat de aanvrager
eerst op het verkeerde pad werd gezet wordt niet vermeld. 
Men steekt de brandstapel eerst aan en pronkt dan met de
vlammen!
Met PIT blijven we  waakzaam voor deze praktijken en raden we aan
ons te contacteren wanneer er zich in uw buurt iets voordoet. Onze
acties in de gemeenteraad brachten de vooringenomen leden van
het college van burgemeester en schepenen al meermaals aan het
wankelen. 



Wil jij op de hoogte blijven van het laatste nieuws,dan kan
je je inschrijven op onze nieuwsbrief op onze website
www.pitranst.be. 

Meer info vind je ook 
op facebook, instagram

Op de foto van L nr R: Lode Hofmans, Roel Vermeesch, Dirk
Boschmans, Nicole Van Tichelen, Jan Rigouts, Dirk Verbruggen,

Paul De Cnodder, Monique Beirinckx, Gunter Michiels, Tine
Muyshondt, Vincent Van Riet & Fernand Bossaerts.

Gemeenteraadsleden van PIT, niet op de foto: Christel Meeus,
Bart Goris & Hilde Goris

Deze krant is informatief drukwerk en valt niet onder de regels van reclamedrukwerk.
Niets in deze uitgave mag worden vermenigvuldigd of openbaar gemaakt zonder

toestemming van de uitgever.
 

PIT hamert op meer
sociaal engagement!

Creëren van kinderopvang locaties
In elke deelgemeente heeft de gemeente patrimonium. Wij strijden tegen

een uitverkoop en vragen hier ruimte te voorzien voor kinderopvang. 

Een plaats voor iedereen op de
speelpleinen 

Schepen Creten voerde bij haar aanstelling beperkingen in voor deelnemers
van Speelpleinen. Gevolg... tekort en wachtlijsten. Iets dat goed was, moet je

niet wijzigen! 


